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Protokoll frän möte med Kyrkofullmäktige 2024-11-12

Paragrafer: 159-172

Tid: 18.30-21.15

Plats: Alegärden, Bjuv

Närvarande (beslutande):

Närvarande (icke beslutande):

Övriga närvarande:

Förhinder:

Carsten Ludwig
Annika Edvinsson
Anders Mänsson
Fredrik Johansson
Anita Herder-Blixt
Susanne Bakken
Annika Rasmusson
Susanne Ohlsson
Häkan Olsson
Gull-Britt Gren
Kjell-Arne Nilsson
Liselott Ljung
Johnny Nilsson
Olle Lundgren
Kjell-Äke Johnsson
Ulrika Thulin
Stefan Svalö

Johanna Ljungström
Kristofer Johansson
Urban Berglund
Hel&n Berglund
Mari Ekdahl
Rune Ahlberg
Sven Borg
Göran Nilsson

Björn Ekengren

Hans Wilson
Senja Ewander
Bengt Göran Andersson
Sven-Ingvar Herder-Blixt
Mickael Persson
Niklas Svalö
Pär Andersson
Eva Roos Johansson
Rolf Malmberg

Ordförande
1:e vice ordf.
2:e vice ord.
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Kyrkogärds- och fastighetschef
Begravningsombud
Förvaltningsassistent/sekreterare
Diakon
Revisor
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Sammanträdet öppnas
Ordförande hälsar alla välkomna och förklarar sammanträdet för öppnat.

Upprop
Ordföranden förrättade upprop och fastställde antalet tjänstgörande ledamöter till 17 7 st.

Beslut om mötets behöriga utlysande
Kallelse till mötet hade tillställts samtliga ledamöter ochersättare den 4 november och samma

dag kungjorts pä församlingens anslagstavla. Fullmäktigemötet förklarades behörigen utlyst.
Önskemäl framfördes att fullmäktigemöten fortsättningsvis även tillkännages i bl.a.

församlingsbladet Kyrkgluggen

Fastställande av föredragningslista
Den förelagda dagordningen godkänns.

Val av tvä justeringspersoner
Till justeringspersoner valdes Liselott Ljung & Annika Rasmusson.

Anmälan av protokoll
Kyrkofullmäktige beslutar att protokollen frän Kyrkofullmäktige 2024-09-03 & Kyrkorädet
2024-10-29 är anmälda.

Nägra medarbetare informerar om sitt arbete
Diakon Mari berättar om det diakonala arbetet i församlingen. Diakonalt arbete beskrivs ofta

som kristen tro omsatt i handling. Diakoni betyder tjänst. Att man är en medvandrare under en

tid. Finns en stor utsatthet i Bjuvs församling. Mänga faller mellan stolarna. Speciellt kännbart för

barnen. Diakoniexpedition tre gänger/vecka. Utlämning av matkassar pä tisdagar. Fär mat frän

näringsidkare i Bjuv och samarbete med Björnekulla församling som har kontakt med Ica-lagret.
Delar ut isnitt 10 kassar/vecka. Vet inte alltid vad vi färimatväg. Delar även ut kläder i

Klädkammaren. snitt fyra familjer/vecka. Fantastiska församlingsbor som bidrar och är

generösa. Innan matkassen lämnas ut har man alltid ett samtal med den aktuella familjen. Dels för

att se att man verkligen är behövande, dels för att checka av om det är nägot annat man

behöver hjälp med.
Diakonin häller pä att samla in julklappar via inlägg pä församlingens Facebook-sida. Vi fär stort

gensvar och att det blir utdelning av bädejulklappar och julmat till ett flertal familjer. Familjer som

diakonin har kontakt med bjuds in till Jul gemenskap.
Diakonin söker hjälp för ett flertal familjer varje är hos Föreningen Prosit och Majblomman samt

hjälper till med externa fondansökningar. Hjälper även ett flertal bäde ensamstäende och

barnfamiljer att varje är fä äka pä läger till vära stiftsgärdar. | är kunde 15 familjer fd komma pä

somrnarläger.
Vi hjälper även varje är ett tiotal familjer att vara med pa Skänes änglars sommarevent och

julfirande.
Diakonen besöker äldreboenden i Bjuv och Billesholm. Eneftermiddag var tredje vecka. Finns där

och ser om nägon vill prata en stund. Riktar sig även till personal och anhöriga.
Musikcaf& en gäng/mänad. Ca 40-60 personer deltar varje gäng.

Mändagscaf& som startade i april. Har hittills haft 517 besökare.

Sex aktiva ideella i vara verksamheter.
Diakonin delar inte ut kontanter. Det släcker bara bränder tillfälligt. DA behöver man titta pä hur

man kan hjälpa personen att klara sig själv - man ska hjälpa lagom mycket.

Kyrkofullmäktige tackar för informationen.
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Info
Verksamhet
Kyrkoherde Johanna tackar alla som deltog i vära kaffetält under allhelgonahelgen.
Konfirmander har börjat, ca 20 konfirmander iär.
Vuxenkören Canticum har sjungit tre gänger sen senaste mötet.
Luciakören har 22 deltagare, det blir uciagudstjänst den 13/12 i Norra Vrams kyrka.
Medarbetarsamtal i full gang, en del är redan klara.

Idag har det nya textilskäpet till Bjuvs kyrka kommit.

Inventariegruppen är i gang och inventerar kyrkorna ochlägger in allt SACER

(inventariesystemet).
Det var en härlig kyrkoherdemottagning.
Kyrkogärds- och fastighetschefen informerade om vad som är pä gäng. Tackar för

Allhelgonahelgen, fär oerhört mycket beröm för värt arrangemang. | jämförelse med andra

kyrkogärdar indikerar besökares kommentarer och respons om att vi ligger i framkant. 800
korvar gick ät.

IA-app där man anmäler avvikelser i arbetsmiljö (tillbud och olycksfall).
Omfattande dräneringsarbete pä Norra Vrams kyrkogärd (etapp 1).
Gamla vaktmästeriet häller pä att demonteras. Det fanns väldigt stora och kostsamma

underhällsätgärder, vilket är anledningen till att det inte renoverades utan att det byggdes nytt.
Blir bättre tillgänglighet till kyrkogärden, fler parkeringar.
Gamla vaktmästeriet i Bjuv ska göras om till bärhus med fler kylar. Arbetet kommer att starta till

ärsskiftet.
Belysningen vid gängsträken pä kyrkogärden kommer att ses över.

Träden kommer att ses över.
Ankarjärnen i klocktornen pä Norra Vrams & Risekatslösas kyrkor behöver bytas ut. Ett pägdende
arbete.
En förtroendevald framför beröm till kyrkogärds- och fastighetschefen för de fina

kyrkogärdarna. Detta uttrycktes av mänga besökare under allhelgonahelgen.

Ekonomi
Ekonom Björn föredrog det aktuella ekonomiska läget.
Kyrkofullmäktige tackar för informationen.

Ny auktoriserad revisor
Lekmannarevisor Rune Ahlberg föredrog arbetet med att förbereda val av auktoriserad revisor

för ären 2025 - 2028.
Anbudsunderlaget har presenterats för fullmäktiges presidium och har skickats ut till fern

revisionsbyräer.
Fyra svar har kommit in.
Lekmannarevisorerna rekommenderar kyrkofullmäktige att utse Forvis-Mazars som auktoriserad

revisor.
Under diskussionen anmärktes att beslutsunderlag borde tillställts ledamöterna före mötet. Ordf.

meddelade att sä kommer att ske i fortsättningen..
Kyrkofullmäktige beslutade att utse Forvis-Mazars till auktoriserad revisor för ären 2025 -

2028.

Tillägg investeringsbudget 2024
Dränering etapp 1 Norra Vrams kyrkogärd är päbörjat.
Kostnaderna beräknas bli mer än faställd investeringskostnad som är nuvarande 500 000 kr

Kyrkorädet föreslär Kyrkofullmäktige att bevilja ett tilläggsanslag till investeringsbudgeten pa

250 000 kr.

Kyrkofullmäktige beslutade enligt kyrkorädets förslag att bevilja ett tilläggsförslag till

investeringsbudgeten för 2024 pä 250 000 kronor..
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Kyrkoavgift 2025
Kyrkorädet föreslär att kyrkoavgiften höjs med 0.04 kronor till 1.09 kronor.
Stefan Svalö yrkar bifall till förslag
Fredrik Johansson yrkar bifall till förslag.
Kyrkofullmäktige beslutade att höja kyrkoavgiften frän 1,05 kronor till 1,09 kronor för 2025.

Budget 2025
Björn Ekengren, ekonom föredrog kyrkorädets budgetförslag 2025. Förslaget hade tillställts
ledamöterna tillsammans med kallelsen till mötet .Prognostiserat resultat för utfallet 2025 är
+256 tusen kronor. Budgetförslaget finns som bilaga till protokollet.
Kyrkofullmäktige beslutade att fastställa budgeten för 2025 enligt kyrkorädets förslag

Nästa sammanträde
Ordförande kommer inom kort skicka ut tider till nästa ärs sammanträden.

Mötets avslutande
Stefan Svalö riktar ett tack till ordförande, kyrkoherde och övrig personal för det gangna
verksamhetsäret.
Ordförande, 1:e och 2:e vice ordförande tackar för ettbra möte och förklarar detsamma för

avslutat.

A

chs Bag
Sekreterare
Helen Berglund

Ordförande
Carsten Ludwig

Justeringsperson Justeringsperson
Annika Rasmusson Liselott Ljung


